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4. sz. Jegyzőkönyv 

 

 

 

 

Készült a Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 2020. június 24-én (szerda) 14:00 órakor 

megtartott rendes ülésén, a Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata 

Polgármesteri Hivatal (Bocskai út 39-41.) I. em. 114. sz. tárgyalóban. 

 

Jelen vannak:  

 

Kreitler-Sas Máté    elnök  

Varga Gergő     alelnök 

Szabó András     alelnök 

Dienes Tibor     bizottsági tag 

Fülöp Levente István    bizottsági tag 

dr. Hoffmann Tamás    bizottsági tag 

Keller Zsolt     bizottsági tag 

 

Hiányzott: 
 

Bedő Dávid     bizottsági tag 

Horváth Dávid    bizottsági tag 

 

 

 

A Polgármesteri Hivatal részéről: 

 

Bakai-Nagy Zita    alpolgármester 

Arouche Ádám    alpolgármesteri titkár 

Soltész Erika     igazgató 

Hégli Imre     osztályvezető 

Lovász Anita     referens 

Herman Anna     bizottsági titkár 

 

 

 

Az ülést Kreitler-Sas Máté, a Bizottság elnöke vezette. 

 

 

 

Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata 

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 
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Kreitler-Sas Máté: Megállapítom, hogy határozatképes a bizottság ülése és jegyzőkönyv-

hitelesítőt kell választanunk. Azt hiszem Tibor a soros, téged javasollak jegyzőkönyv-

hitelesítőnek, ha elfogadod. Kérem, szavazzunk! 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Dienes Tibort megválasztja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

 

13/KÖKB/2020. (VI.24.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy Dienes Tibort a 

mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének megválasztja. 

Határidő: 2020. június 24. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 

 

 

Kreitler-Sas Máté: Akkor megnyitom a napirend vitáját. Kiküldésre került napirendi 

pontokhoz valakinek van-e hozzászólása? Nincs? Akkor szavazhatunk a napirendekről. 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a mai ülés napirendi pontjait elfogadja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

 

14/KÖKB/2020. (VI.24.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a mai ülés alábbi 

napirendi pontjait elfogadja: 

 

1. Újbuda Önkormányzata 2019. évi zárszámadási rendelete 

2. Az önkormányzati Környezetvédelmi Alap képzéséről és működtetéséről szóló 

rendelet módosítása 

3. Beszámoló a Környezetvédelmi Program 2019. évi Intézkedési Tervének 

végrehajtásáról 
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Határidő: 2020. június 24. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 

 

 

°°°°°°°°°°°°°°°° 

 

 

1. Újbuda Önkorményzata 2019. évi zárszámadási rendelete 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

Kreitler-Sas Máté: Akkor térjünk rá az első napirendi pontra. Újbuda Önkormányzatának 

2019. évi zárszámadása. Megadom a szót az előterjesztőnek. 

 

Soltész Erika: Tisztelettel köszöntöm a Bizottság tagjait, Elnök Urat. Hát, mennyire röviden 

vagy hosszan mondjam? Elég röviden? 

 

Kreitler-Sas Máté: Ahogy kényelmes. 

 

Soltész Erika: Nekem mindenhogy kényelmes. Tehát, akkor összefoglalóan beszélnék csak 

róla, illetve egy-két számot kiemelnék, egy-két fontosabb feladat-végrehajtást említenék meg, 

ami az elmúlt évben történt. Azért hozzuk most ezt, mert egyébként május végéig kellett 

volna, hogy hatályba lépjen, de ugye veszélyhelyzet miatt úgy rendelkezett a törvény, hogy 

veszélyhelyzet után, tehát annak elmúlta után 30 nappal kell elfogadni a Képviselő-

testületnek, ez most ugye pont aktuális a június 25-ei ülésen. Említeném kiemelt feladatként 

az utak építését, utak felújítását az elmúlt évben. Ezt nem csak saját forrásból valósítottuk 

meg, hanem 1 072 000 000 forintot biztosított hozzá a Miniszterelnökség, illetve ehhez 

vettünk föl 1 000 000 000 forint összegű hitelt a Takarékbanktól, amit még nem hívtunk le 

100%-os mértékben. Elég sok az áthúzódó kiadása még az utaknak, mert azt is elmondtam 

több bizottsági ülésen is, hogy a 2019. december 31-i zárszámadás az első sorban pénzügyi 

zárszámadás. Magyarul azt jelenti, miket fizettünk ki, mit vételeztünk be az elmúlt évben. És 

nagyon sok esetben ettől természetes módon eltér a műszaki megvalósítás üteme, tehát 

többnyire a tárgyalás időpontjában már előrébb jár, sőt az elmúlt időszakban, tehát év elején is 

fizetünk ki, természetesen megfelelően a szerződésben foglaltaknak, illetve a teljesítésben 

foglaltaknak. Amit még ki szeretnék emelni a Sasadi Óvoda Törcsvár utcai telephelyének 

férőhely bővítését. Ez egy 500 000 000 forintos beruházás volt, ez teljes egészében saját 

forrásból valósult meg. És ezzel a meglévő 163 csoportunk 165 csoportra emelkedett, illetve a 

4380 óvodai férőhelyünk 4440-re emelkedett. Illetve elfogadta a Képviselő-testület az 

Újbudai Pöttöm Bölcsőde fejlesztését és hát megkezdődött egy új minibölcsőde kialakítása is, 

ott 8 férőhellyel bővülne a bölcsődei kapacitásunk. Megemlíteném az újbudai pótlékot, amit 

ugye tavaly is fizettünk az intézményeinkbe, illetve az intézményeinken kívül az 

egészségügyi cégünknek, a Szent Kristófba kifizettünk ugye egészségügyi támogatásként 

90 000 000 forintot, illetve az óvodákba, bölcsődékbe, szociális intézményekbe pedig az 

újbudai pótlék került kifizetésre, annak érdekében, hogy a munkaerőt megtartsuk, illetve új 

munkaerőt tudjanak szerezni. Ismert ugye a munkaerő-piaci helyzet, most az egy kicsit talán 

változott, de ’19-ben nagyon-nagyon nehéz volt munkaerőt találni. Szeretném megemlíteni a 

főszámokat. A bevételi főösszegünk, bevételi és kiadási főösszegünk eredeti előirányzata 

27 800 000 000 forint volt, a bevételi összegünk 32 900 000 000 forintban teljesült, a kiadási 

pedig 26 800 000 000-ban. Nyilván első sorban ebből fakad, de megvan a szakmai kialakítása 

a költségvetési maradványnak, hogy miből indulunk ki, mit kell hozzátenni, mit nem. A 
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költségvetési maradványunk egyébként 6 000 000 000 forint lett, csak a nagyszámot 

mondtam, aminek a felhasználását a 12-es mellékletben rögzítettük. Tehát ez rendeleti szinten 

kerül elfogadásra, a rendelet melléklete, 12-es melléklet. Amiben felsorakoztatjuk több 

csoportban a már lekötött, tehát kötelezettségvállalással terhelt előirányzatokat. Vannak 

visszapótlási kötelezettségeink, úgy mint fapótlási alap számlára vissza kell tenni azt a pénzt, 

ami azon volt, tehát vannak ezek a kötelezettségek és ezt követően kialakul egy szabad 

költségvetési maradvány, ami ebben az évben a költségvetési rendelet után 370 000 000 

forint. Azért mondom, hogy a költségvetési rendelet után, mert az eredeti költségvetési 

rendeletbe, a 2020-asba már beépítettünk 1 100 000 000 forint szabad maradványt, amire 

ugye a 2020. év feladatait terveztük meg. Tehát összességében szabad maradványként 

1 400 000 000 forintról beszélhetünk, de ebből most, zárszámadáskor 370 000 000 forint 

szabad maradvány sorsáról kell dönteni. Közhatalmi bevételeket említeném még meg, 

ugyanis hát ugye nagymértékben az a mi bevételi forrásunk, 15 300 000 000 forintban 

teljesült. Gyakorlatilag valamennyi adónem túlteljesült kis mértékben. Az iparűzési 

adóbevételünk, mint forrásmegosztás 500 000 000 forinttal lett több, az építmény- és telekadó 

az 200 000 000-val, az idegenforgalmi adó az 36 000 000-val és a gépjármű adó pedig egy 

7 000 000 forinttal több került beszedésre, illetve behajtásra. Megemlíteném még kiemelve az 

Emberi Erőforrások Minisztériumától a Gyermek-egészségügyi Központ és Egynapos 

Sebészethez kapott 500 000 000 forintot, amit az alapozott meg, hogy a Kormány 

1 895 000 000 forintot hagyott jóvá kormányhatározattal erre a projektre. Erre a projektre, 

ami ugye nem azt jelenti, hogy nekünk és nem azt jelenti, hogy 2019-ben vagy 2020-ban. 

Ennek a felhasználása évenként történik, évenként szerződnek velünk, évenként nyújtja a 

támogatást, és ez a támogatási összeg ez 2019-ben 500 000 000 forint volt. Természetesen 

ugye megkötöttük a szerződést és a kivitelezés halad az abban foglaltaknak, illetve hát 

nyilván volt ott valami csúszás, mert ugye most a veszélyhelyzet miatt nem tudtak úgy 

haladni, de azt gondolom, hogy ezt mindannyian tudjuk. Megemlítenék még két számot, igen, 

a maradványról beszéltem. A vagyon, vagyonváltozással kapcsolatban. 2019. december 31-én 

78 500 000 000 az összvagyona a 11. kerületi Újbuda Önkormányzatnak, ami 4 400 000 000 

forintos növekedést mutat, és azt gondolom, hogy ez elég szép teljesítmény és elismerésre 

méltó. Köszönöm szépen.   

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönöm szépen. Kérdések vannak-e az előterjesztőhöz? Nem látok 

senkit bejelentkezni. Megnyitom a vitát. Szintén nincs bejelentkező. Jó, dr. Hoffmann 

Tamásnak megadom a szót. 

 

dr. Hoffmann Tamás: Na hát azért tisztelt Elnök Úr, Alpolgármester Asszony, Hölgyeim és 

Uraim, Igazgató Asszony! Szerencsére nem maradtam le a zárszámadás vitájáról, bár ugye 

14:06-kor sikerült megérkeznem. De Igazgató Asszonynak én azt gondolom, hogy az egyik 

legfontosabb mondandóját ott kaptuk el, hogy mennyi a növekmény és ez a növekmény ugye 

nem a ’19-et jellemezte csak és kizárólag, hanem ez a növekmény ez évről évre jelentkezett. 

Tehát az Önkormányzat vagyona folyamatosan gyarapodott, nem csökkent. És én azt 

gondolom, hogy ez egy nagyon nagy teljesítmény, amiért nyilván nagyon sokak munkája 

fekszik ebben, hogy ezt az eredményt meg lehetett csinálni, de egy nagyon jó példa és minta 

arra, hogy reméljük, hogy ez a vagyon hasonló módon fog növekedni az elkövetkezendő 

időkben is. És ez lesz azt hiszem a fontos, hogy amikor a következő év hasonló zárszámadását 

tárgyaljuk, akkor mit tudunk felmutatni vagy a következő években mit tudunk majd 

felmutatni. Köszönöm szépen. 

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönöm én is. Zárszóra esetleg még hogyha mondana valaki valamit? 

Akkor viszont kérem, hogy szavazzunk! 
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Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága az Újbuda Önkormányzata 2019. évi zárszámadási rendeletét a Képviselő-testület 

számára megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta a javaslatot. 

 

 

15/KÖKB/2020. (VI.24.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 1 tartózkodással úgy határozott, hogy az Újbuda 

Önkormányzata 2019. évi zárszámadási rendeletét a Képviselő-testület számára 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2020. június 24. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 

 

 

°°°°°°°°°°°°°°°° 

 

2. Az önkormányzati Környezetvédelmi Alap képzéséről és működtetéséről szóló 

rendelet módosítása 

Előterjesztő: Bakai – Nagy Zita alpolgármester 

 

 

Kreitler-Sas Máté: Akkor áttérünk a kettes napirendi pontra. Köszönjük szépen! Tehát a 

kettes napirendi pont az Önkormányzat Környezetvédelmi Alapjának képzéséről és 

működtetéséről szóló rendeletmódosítása. És akkor megadnám a szót az előterjesztőnek. 

 

Hégli Imre: Köszönöm szépen. Tisztelt Elnök Úr, tisztelt Bizottság! Egy, elsősorban 

technikai jellegű rendeletmódosításról van szó. Ez az SZMSZ módosításai miatt szükséges 

átvezetnünk azt, hogy különböző fogalmak, illetőleg tisztségek megfelelő módon kerüljenek 

be a mostani SZMSZ-ünkbe is, illetőleg a vonatkozó rendeletbe. A korábban létező 

környezetvédelmi tanácsnok helyett javasoljuk a környezetvédelemért felelős alpolgármester 

nevesítését, illetőleg a korábban létező Városfejlesztési és Városüzemeltetési Bizottság 

helyett pedig a jelen Környezetvédelmi és Klímavédelmi Bizottságnak a megnevezését 

javasoljuk a vonatkozó rendeletben. Köszönöm szépen.   . 

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönöm szépen. Kérdés? Nem látok bejelentkezőt. Megnyitom a vitát. 

Szintén nem látok bejelentkezőt, akkor kérem, hogy szavazzunk. 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága az 

önkormányzati Környezetvédelmi Alap képzéséről és működtetéséről szóló rendelet 
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módosítására vonatkozó javaslatot a Képviselő-testület számára megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja.  

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta a javaslatot. 

 

 

16/KÖKB/2020. (VI.24.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 1 tartózkodással úgy határozott, hogy az 

önkormányzati Környezetvédelmi Alap képzéséről és működtetéséről szóló rendelet 

módosítására vonatkozó javaslatot a Képviselő-testület számára megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2020. június 24. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 

 

 

°°°°°°°°°°°°°°°° 

 

3. Beszámoló a Környezetvédelmi Program 2019. évi Intézkedési Tervének 

végrehajtásáról 

Előterjesztő: Bakai – Nagy Zita alpolgármester 

 

Kreitler-Sas Máté: És akkor rátérnénk a hármas napirendi pontra, beszámoló a 

Környezetvédelmi Program 2019. évi Intézkedési Tervének végrehajtásáról. Szintén az 

előterjesztőt kérném.  

 

Hégli Imre: Köszönöm szépen. Tisztelt Bizottság! 2019-ben szintén ugyanúgy a 

környezetvédelmi törvény előírásainak megfelelően végeztük a feladatunkat, ugye kell 

rendelkeznünk Települési Környezetvédelmi Programmal, van egy hatályos települési 

környezetvédelmi programunk, és az abban foglalt feladatokat ugye éves szinten hajtjuk 

végre. Az éves intézkedési tervek közül a 2019. évi látható a Bizottság, illetőleg a jövőben 

pedig a Képviselő-testület előtt. A programban meghatároztuk a fő feladatokat, és ezek a 

feladatok kerülnek részletesen ismertetésre, hogy milyen feladatokra milyen forrással tudtunk 

számolni 2019-ben. Ugye fontos kihangsúlyozni azt, hogy a Képviselő-testület közel 

82 000 000 forintot hagyott jóvá a környezetvédelmi feladatok megvalósítására, illetőleg ki 

kell emelnünk még azt, hogy a Keserűvíz telepek védőidomának a felülvizsgálata volt egy 

kiemelt feladat, amire közel 6 000 000 forintot fordítottunk egyéb forrásból. Így közel több 

mint 90 000 000 forint állt rendelkezésünkre, ami kifejezetten környezetvédelmi 

fejlesztésekre került felhasználásra. Ezek közül én szeretnék néhányat kiemelni, részletes 

leírást láthatják a mellékelt táblázatban. Tehát az összes elfogadott feladat és programpont 

költségekkel együtt szerepel, rövid leírással kiegészítve. Ugye ami szintén kiemelendő a 

környezeti nevelés volt egy olyan kiemelt terület, amire évek óta igen nagy figyelmet 

fordítunk, ezt szeretnénk a jövőben is továbbvinni, mind az iskolai, óvodai és – ami egy 

egyedülálló terület – a bölcsődei környezeti nevelés is igen-igen jól teljesített. Erre nagyon 

büszkék vagyunk, hogy ugye a kerületi gyermeklétszám az ilyen magas arányban részt tud 
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venni ezeken a foglalkozásokon. Ez legyen intézmény területén belüli vagy külső programon 

való részvétel. Szintén fontos a környezetünk javítása, itt akár a szintén az intézményekhez 

kapcsolódó környezetbarát tisztítószereknek az alkalmazását szeretném kiemelni, továbbá 

fontos a közel 10 éve tartó együttműködésünk a Duna-Ipoly Nemzeti Parkkal, aki elsősorban 

természetvédelmi, madárbarát programokat szervez, nem csak a gyerkőcöknek, hanem a 60+ 

program keretein belül az idősebb korosztálynak is. Nagyon népszerűek ezek a programok, 

általában éves szinten 3-400 fő vesz részt rajtuk. Szintén fontos kiemelnünk a 

környezetvédelmi jeles napoknak a megünneplését, ezt ugyanúgy nem csak a gyerekeknél 

fontos. Itt ide tartozik akár a Föld napi rendezvényünk, ahol 1500 fő vesz részt átlagosan, 

illetőleg a kisebb rendezvények, a Madarak és fák napja, az Állatok világnapja, ahol 3-400 fő 

vesz részt ezeknek a megünneplésén. Nagyon fontos a komposztáló program, ami szintén 

évek óta fut. Komposztálókeretet biztosítunk a lakosságnak a nagytakarítási akció keretein 

belül. A tavalyi évben közel 650 komposztálókeretet tudtunk átadni a kerületi lakosság 

részére. Szeretném még kiemelni a zöldsziget programunkat, ami környezetszépítő program, 

társasházak pályázhatnak kiskertek, előkertek szépítésére, fásítására. Nagyon fontos a 

kerékpártámaszokkal kapcsolatos program, amit az intézményeink keretén belül sikerült 

elindítani. Első sorban a felnőtteknek és a gyerekek részére is biztosítunk olyan támaszokat, 

ahol el tudják helyezni a kerékpárokat, rollereket és az egyéb közlekedési eszközöket. Nagyon 

népszerű program a kamaraerdei szakvezetés, itt a Pilisi Parkerdővel együttműködve 

biztosítjuk az intézményeink számára a csoportos szakvezetésnek a lehetőségét. Illetőleg 

szeretném még kiemelni az Újbudai séták programpontot, amit pedig a Környezeti Nevelési 

Egyesülettel valósítunk meg. Az idei évben sajnos kicsit közbeszólt ez a vírus, úgyhogy csak 

a programok felét tudtuk megvalósítani, de ezt szeretnénk továbbvinni a jövő évben, illetőleg 

az év hátralévő részében. Itt olyan természetvédelmi, illetőleg kultúrtörténeti helyeken lehet 

vezetett túrán rész venni, ami nagy népszerűségnek örvend, legyen szó akár a Gellérthegyről, 

akár pedig a különböző felszín alatti túrákról és sétákról. Ezeket jó szívvel ajánlom a 

Bizottság tagjainak a figyelmébe is, amint újra tudjuk indítani a programokat. Köszönöm 

szépen, én ennyit szerettem volna nagyon röviden elmondani. A részletes ismertető a 

mellékletben van, de természetesen bármilyen kérdésre nagyon szívesen válaszolok.  

 

Kreitler-Sas Máté: Osztályvezető Úrnak köszönöm szépen! Kérdése valakinek? Nincsen. 

Akkor a vitát megnyitom. Hozzászólót nem látok, úgyhogy kérem, hogy szavazzunk.  

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a Környezetvédelmi Program 2019. évi Intézkedési Tervének végrehajtásáról szóló 

beszámolót a Képviselő-testület számára megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

  

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 

tartózkodással elfogadta a javaslatot. 

 

 

17/KÖKB/2020. (VI.24.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a 

Környezetvédelmi Program 2019. évi Intézkedési Tervének végrehajtásáról szóló 

beszámolót a Képviselő-testület számára megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 
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Határidő: 2020. június 24. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 

 

 

°°°°°°°°°°°°°°°° 

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönöm szépen, ezzel véget ért a Bizottság mai ülése. 

 

Elnök az ülést 14:22-kor bezárta. 

 

 

 

 

 

 

Kreitler-Sas Máté           Dienes Tibor 

             elnök          jegyzőkönyv-hitelesítő 


